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Protokoll 4/2023   

Rubrik Ärendebeskrivning/Beslut Ansvarig 

1. Mötets öppnande Ordförande Mikael öppnade mötet.  

2. Val av Ordförande  

    för mötet 

Mötet valde Mikael till Ordförande.  

3. Val av Sekreterare 

    för mötet 

Mötet valde Magnus till Sekreterare.  

4. Val av justerare för 

    mötet 

Mötet valde Magnus och Mikael. Magnus och Mikael 

5. Godkännande av   

    dagordning 

Några tillägg gjordes.  

6. Föregående  

    protokoll 

Protokoll 1/2023 - Ok. 

Protokoll 2/2023 - Ok. 

Protokoll 3/2023 - I punkt 13 står det 

att Mikael och Kjell utsågs till 

klubbens representanter vid 

Boulealliansens årsmöte. Mikael 

kunde inte utses då han redan satt i 

Boulealliansens styrelse som kassör. 

 

Efter denna justering godkändes även 

protokoll 3/2023. 

 

7. Ekonomi a) Ekonomisk lägesrapport. 

Kassör Majlis berättade att det finns 

68.432 kr. på banken och 5.129 kr. i 

handkassan. 

 

b) Medlems- och licensantalet. 

Kassör Majlis berättade att klubben 

har 36 medlemmar och 24 personer 

har löst licens för 2023. 

 

c) Förslag minska kostnaden för 

Swish vid varje transaktion. 

Ett sätt är att uppmana medlemmarna 

till att swisha i klump och att betala 

via bank. 

 



8. Meddelanden a) Resumé Boulealliansens årsmöte 

den 28/3. 

- Kjell berättade att det var snabbt  

   och effektivt. 

- Ordförande Staffan Karp omvaldes. 

- Alliansen kommer att höja banhyran  

  i höst från 70-90 kr för medlemmar  

  i någon alliansförening. 

- Det är inte helt klart vad som  

  händer med hallen efter att avtalet  

  sagts upp. Kommer boulespelet att  

  fortsätta i en helt ny hall eller blir  

  det en fortsättning i den befintliga? 

 

9. Tävlingar a) Köldknäppen den 4-5/3 2023. 

Vinnare Öd: 

Inger Olsén och Magnus Sandberg, 

NOR. 

 

Vinnare Öt: 

Ole Jansson/Lennart Johansson och 

Lars Nordin, SKL. 

 

- Efter protest gjordes en omlottning  

  under söndagen. Från Monrad till  

  gruppspel. 

- Det var färre antal lag anmälda i år  

   jämfört med 2022. 

b) Erfarenheter Revanschen. 

- De flesta/alla tycket att det var kul. 

- En fylligare sammanfattning skall  

  göras av de poängjaktsansvariga. 

 

Vinnare: 

Majlis och Lasse. 

 

c) Återträffen. 

Magnus har inte hunnit titta mer på 

tänkt datum etc. 

 

d) Vandringspris KM. 

I nuläget kommer inget mer 

vandringspris att införas. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Synpunkter som framfördes: 

- Det kan kosta en del då det skulle  

  bli ett skapande av flera  

  vandringspris. Pokaler skulle  

  behöva köpas + gravyr. 

- Det kan bli ”rörigt” med flera  

  vandringspris.  

 

e) Klargörande rollen 

Tävlingsledare. 

I Tävlingsbestämmelserna står detta 

formulerat. Det står bl. a. att 

tävlingsledaren inte får deltaga i 

tävlingen. 

 

f) Utbildning i att agera 

tävlingsledare, att stå i 

sekretariatet och att vara domare. 

Vi har noterat att det vore önskvärt att 

fler i klubben besitter kunskaper 

kring dessa roller. Genom detta blir 

allt arbete kring våra egna tävlingar 

mer flexibelt.  

 

Majlis skulle kolla upp vad distriktet 

har att erbjuda. 

 

g) Pris på mat på våra tävlingar. 

Vi bestämde att priset skall höjas till 

100 kr. Underlaget för det är att 

råvarupriserna höjts och att andra 

föreningar höjt sina lunchpriser till 

den nivån. 

 

Alla var inte eniga i denna frågan. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Majlis 

10. Träningarna a) Höjning av träningsavgiften. 

Boulealliansen skall höja hyran för 

alliansmedlemmar från 70 till 90 

kr/bana och timme. För att inte 

klubben skall gå back kommer en 

höjning att träda i kraft i höst. Den 

nya avgiften för ett träningstillfälle 

 



kommer att bli 50 kr. 

b) Införande av 

terminskort/årskort. 

- För resten av vårterminen kommer  

  kortet att kosta 1000 kr. Vad  

  avgiften kommer att bli i höst vet vi  

  inte. 

- Årskortet kommer att kosta 2200 kr. 

11. Medlemsmötet b) Vilka punkter skall tas upp. 

- Information/diskussion om nästa  

  steg efter UK´s sammanfattning av  

  seriespelsåret 2022. 

- Information angående  

  tävlingsledning, tävlingsledare,  

  sekretariat och domare. 

- Nya Swish-rutiner. 

- Höjning av träningsavgiften. 

- Införande terminskort. 

- Nya klubbkläder. 

- Kommittéer etc. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Inger 

12. Övriga frågor a) Info Tjejträffen den 1-2/4. 

Just nu är det 6 tjejer anmälda. 

 

13. Nästa möte Måndag den 27/3 kl. 18:00.  

14. Mötets avslutande Ordförande Kjell avslutade mötet.  

 

       

 

        

       ____________________________                   _____________________________  

           Mikael Rännar, Ordförande                          Magnus Sandberg, Sekreterare 

 

 

          

 


